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INTERPELACJA

w sprawie utwardzenia drogi pruy ul. suszyckiej

Ul. Suszycka jest jednq z wiqkszych i rozwojowych ulic Zawi6la. Niestety na
wiqkszosci dfugo5cijest ona drogq gruntowq, a odcinek utwardzony pe{rsn jest dziur i

pozostawia wiele do 2yczenia. Ponadto zbiera ona ruch z ulic Brzegowej, t qkowej,
staroml,yfiskiej, Podmokrej i G6rzystej. Lqcznie to okoro 40 dom6w, a nastqpne
kilkadziesiqt dziatek czeka na zabudowanie" Ze wzglgdu na uksztaftowanie terenu po
deszczu tworzq sig potacie btota i kafu2e, co utrudnia mieszkaricom dotarcie do ich
posesji.

W imieniu mieszkarlc6w ul. Suszyckiej oraz ulic od niejodchodzqcych zwracam
siq z prosbq o wykonanie odwodnienia i utwardzenia tego odcinka drogi oraz o jego
oznakowanie.
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